

Adjustment of the Settlement Window for Power Derivatives

Dear trading participants,

EEX AG hereby informs about changes to the settlement window (time frame for determining the daily settlement prices) for its Power Derivatives products.

For all power markets except Japan, the current settlement window between 15:50 – 16:00 CET will be shifted to **16:20 – 16:30 CET**. The change will be effective as of **4 July 2022**.

With this adjustment, EEX supports its market participants' wish for a harmonised settlement window across the asset classes power, natural gas and emissions in a stepwise approach. The exchange envisages a further harmonisation to a settlement window ending 17:15 CET later this year.

Yours sincerely,
EEX Market Operations

Contact:

Market Operations

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com

Anpassung des Settlement Windows für Strom-Terminkontrakte

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die EEX AG informiert hiermit über Änderungen am Settlement Window (den Zeitraum der Feststellung der täglichen Abrechnungspreise) für Strom-Terminkontrakte.

Für alle Marktgebiete außer Japan wird die EEX das Settlement Window von aktuell 15:50 – 16:00 Uhr MEZ auf **16:20 – 16:30 Uhr MEZ** verschieben. Die Anpassung tritt zum **4. Juli 2022** in Kraft.

Die EEX kommt damit dem Wunsch ihrer Marktteilnehmer nach, das Settlement Window in den verschiedenen Assetklassen Strom, Erdgas und Emissionen schrittweise anzugleichen. Eine weitere Harmonisierung auf ein Settlement Window, welches um 17:15 Uhr MEZ endet, ist im späteren Verlauf dieses Jahres vorgesehen.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Market Operations

Kontakt:

Market Operations

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com